
ZAPISNIK 13. SEJE  
Sveta Mestne občine Velenje 
Seja je potekala v Domu kulture Velenje, dne 24. 11. 2020, s pričetkom ob 8. uri in zaključkom ob 10.45 uri. 
 
Sejo je vodil župan Peter DERMOL. 
 
Opravičili sta se naslednji članici sveta: Marjana Marija KOREN in Iva LILIJA.  
 
Župan Peter DERMOL je ugotovil, da je od skupnega števila 33 članov sveta prisotnih 29 članov in je svet 
sklepčen.  
 
Člani sveta so za 13. sejo Sveta Mestne občine Velenje prejeli naslednje gradivo: 
- Glasilo št. 14 ter Prilogi 1 in 2 
- Predlog dnevnega reda s poročevalci, kazalom in opombami 
- Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor 
- Dodatne grafične priloge 
- Zapisnik Odbora za gospodarske javne službe 
- Zapisnik Odbora za negospodarske javne službe 
- Zapisnik Odbora za gospodarstvo 
- Zapisnik Odbora za okolje in prostor  
- Zapisnik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
- Zapisnik Komisije za statutarno-pravna vprašanja 
- Zapisnik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin 
- Zapisnik seje Nadzornega odbora 
 
Za 13. sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 12. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 
4. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor 
5. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja 
6. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Občinske volilne komisije 
7. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnin v k. o. 953 Paka iz javnega dobra (ID znak parcela 953 665/22 in 

953 666/1) 
8. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 976 Črnova iz javnega dobra (ID znak parcela 976 

676/12) 
9. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 968 Podkraj iz javnega dobra (ID znak parcela 968 940/9) 
10. Predlog Odloka o sofinanciranju programov organizacij upokojencev v Mestni občini Velenje 
11. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske 

uprave MOV  
12. Osnutek Odloka o proračunu Mestne občine Velenje za leto 2021 
 
 
Župan Peter DERMOL je predlagal, da se po skrajšanem postopku obravnava: 
- 11. točka - Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem 

področju občinske uprave MOV.   
 
 
Član sveta Matej JENKO je predlagal, da se 11. točka opravi kot normalna točka. Ta točka je namreč zelo 
pomembna, saj gre za to, da bi naj to novo telo v MOV predstavljalo ogrodje tega, kar se bo dogajalo v 
prestrukturiranju s sredstvi za prestrukturiranje. Uprava pa še nima pripravljenih vseh detajlov, to je razbral na 
sestanku vodij svetniških skupin in kasneje na Odboru za gospodarstvo. Glede na to, da je to zelo, zelo 
pomembna stvar, ki se bo tikala naslednjih nekaj let ali celo desetletij, in da bosta iz enega urada nastala dva 
urada, to je treba dobro premisliti in je prav, da si vzamejo malo več časa. Predlagal je torej, da tu ne gredo po 
skrajšanem, ampak rednem postopku.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da govorijo le o Odloku o organizaciji in delovnem področju občinske uprave 
MOV. V tem odloku seveda niso definirani detajli, koliko bo v tem uradu zaposlenih in kdo bo v tem uradu 



odgovoren za posamezne dejavnosti. To so namreč potem drugi dokumenti, kot je pravilnik, ki ga mora 
občinska uprava v 30 dneh tudi sprejeti, tako da pri tej točki pravzaprav ne bi bilo nič takega, kar bi se v tem 
mesecu od ene do druge seje lahko spremenilo. Njegova odločitev sledi tistemu, kar je tudi v predvolilnem 
času napovedoval, torej da želi, da se znotraj občinske uprave bolj striktno ukvarjajo s prestrukturiranjem in 
podporo gospodarstvu in ta odlok zgolj organizira način tovrstnega dela. Kako bo pa potem podrobno urejeno, 
za to pa so seveda pravilniki, ki izhajajo iz sprejetega odloka. Če pa je iskren, pa je njegova želja tudi, da se 
odlok čim hitreje sprejme, saj si želi, da bi z mesecem januarjem ekipa na MOV bila sestavljena in organizirana 
tako, kot so si zamislili, zato je ponovno podal pobudo, da se ta točka obravnava po skrajšanem postopku, ker 
med to in naslednjo sejo pravzaprav ne bo na to temo bistvenih sprememb.  
 
Član sveta Matej JENKO je dejal, da je mogoče iz županovih besed razbrati, da imajo že vnaprej pripravljeno, 
kdo, kje, kaj, zakaj, vseeno pa misli, da so svetniki izbrani zato, da te stvari poznajo vnaprej in se imajo 
možnost o tem tudi odločiti. Sam meni, in tudi ljudje, s katerimi sodeluje, da je treba te stvari pripraviti dovolj 
dobro, da kasneje ne bo prišlo do kakšnih težav. Če prav razume, imajo tudi že izbrane ljudi. To so stvari, na 
katerih bo temeljilo delo, naloge celega urada, te stvari morajo biti pripravljene in oni morajo biti seznanjeni s 
tem in imeti možnost podati še kakšne predloge. Ponovno je predlagal, da točko obravnavajo po rednem 
postopku.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da so te predloge lahko ves ta čas tudi podali. Kolikor mu je znano, ni bilo 
nobenih predlogov. Ponovil je, da odlok ne govori o kadrovski zasedbi, gre zgolj za oblikovanje ali imenovanje 
novega urada, ki se bo ukvarjal z gospodarskim področjem oziroma prestrukturiranjem in drugih dilem tukaj 
pravzaprav ni. To je potrebno izpeljati, tako ali drugače, na tej ali naslednji seji. Sam predlaga, da gredo po 
skrajšanem postopku.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
1. SKLEP 
Predlog 
Svet MOV je glasoval o predlogu, da se 11. točka, Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
organizaciji in delovnem področju občinske uprave MOV, obravnava po skrajšanem postopku.   
 
Za predlog je glasovalo 26 članov sveta, 2 sta bila proti. 
Predlog je bil sprejet. 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
2. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: 13. seja Sveta Mestne občine Velenje 
bo potekala po naslednjem DNEVNEM REDU: 
1. Potrditev zapisnika 12. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 
4. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor 
5. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja 
6. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Občinske volilne komisije 
7. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnin v k. o. 953 Paka iz javnega dobra (ID znak parcela 953 665/22 in 

953 666/1) 
8. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 976 Črnova iz javnega dobra (ID znak parcela 976 

676/12) 
9. Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 968 Podkraj iz javnega dobra (ID znak parcela 968 940/9) 
10. Predlog Odloka o sofinanciranju programov organizacij upokojencev v Mestni občini Velenje 
11. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske 

uprave MOV  
12. Osnutek Odloka o proračunu Mestne občine Velenje za leto 2021 

 
Za predlog je glasovalo 26 članov sveta, 2 sta bila proti. 
Predlog je bil sprejet. 

 
 
 



K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Potrditev zapisnika 12. seje Sveta Mestne občine Velenje 

 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
3. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: Potrdi se zapisnik 12. seje Sveta 
Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 

 
Članica sveta Aleksandra VASILJEVIĆ: Epidemija korona virusa se je dodobra zažrla v vse družbene pore. 
Že zdaj je čutiti posledice na vseh področjih. Posledice pa najbolj čutijo mikro in mala podjetja ter samostojni 
podjetniki. V aprilu letos so znotraj ukrepov za pomoč gospodarstvu v MOV svetnice in svetniki sprejeli sklep o 
oprostitivi plačila najemnin nepremičnin, ki so v lasti MOV. Seveda se nadejajo pomoči države znotraj PKP6 in 
zanima jo, v kolikšni meri so njihovi upi za državno pomoč pri blaženju posledic korona krize upravičeni in ali 
kot MOV lahko pripomorejo k zmanjšanju vpliva korona krize in tako omilijo in pomagajo malim podjetjem v 
naši občini, kot so to storili že v aprilu.  
 
Odgovor Alenke REDNJAK: Zavedajo se, da protikoronski ukrepi zelo vplivajo na poslovanje mikro in malih 
podjetij, tudi v naši občini. Zato so že v prvem valu vsem najemnikom v celoti oprostili plačilo najemnine za 
prostore, ki so v lasti občine. Tudi v sedanjem predlogu PKP6, če bo sprejet, bo veljala enaka oprostitev 
najemnin. Tudi v letu 2021 v osnutku proračuna predlagajo, da se izvede razpis za mikro in mala podjetja za 
nepovratna sredstva, t.i. de minimis pomoč. Ostaja tudi brezplačno svetovanje na obrtno-podjetniški zbornici, 
ki ga financira MOV. V mesecu februarju pa zaključujejo tudi projekt Stari trg 11. Ta objekt bo v celoti 
namenjen malim podjetnikom, najemnine ne bodo visoke in tudi to je neka oblika pomoči, ki jo dajejo.  
 
 
Član sveta Matej JENKO: Najprej se je zahvalil, ker je končno spet dobil besedo med vprašanji. Dejal je, da se 
pripravlja akcija, s katero naj bi v MOV oziroma Šaleško dolino dobili 5-10 proračunov. Ocenjuje, da v Šaleško 
dolino prihaja s sredstvi za prestrukturiranje 300-500 milijonov EUR, odvisno od tega, kako uspešna bo 
skupina, o kateri so prej govorili. To ni majhen denar. V Šaleški dolini smo se že šli prestrukturiranje. 
Premogovnik Velenje je namreč dobrih 20 let nazaj že pripravil shemo prestrukturiranja. Takrat so na PVju 
naredili 12 firm, danes vemo, kaj se je zgodilo z nekaterimi od njih. Zato ga zanima, kaj se bo dogajalo tudi 
naprej. Sem prihaja ogromen denar in v času volilne kampanje je takrat še podžupan Dermol večkrat izjavil, da 
imajo na MOV prijavljenih in pripravljenih za več kot 300 milijonov EUR  projektov, ki se bi jih naj vključilo v 
pridobivanje sredstev v sklopu prestrukturiranja premogovniških regij. O tem ne vedo nič, zato prosi, da župan 
predstavi te stvari, o katerih je govoril, da bodo svetniki seznanjeni.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da ne gre za prijavljene, ampak za identificirane projekte znotraj MOV.  
 
Odgovor mag. Iztoka MORIJA: Dva dni nazaj so morali v Šaleški in Zasavski dolini prijaviti oziroma poslati 
projekte, ki so jih identificirali v lokalni skupnosti, na Deloitte, ki jih zbira, in na podlagi tega bodo nekateri 
vključeni v območni načrt naše regije, ki se piše posebej za Šaleško dolino. Glede 300-500 milijonov, ki jih je 
omenjal gospod Jenko, je dejal, da je trenutno znano le, da iz sklada Just Transition Fund pride nepovratnih 
sredstev v Slovenijo 129 milijonov EUR, denar, ki se bo, kot pričakujejo, razdelil med Zasavsko in Šaleško 
dolino. Ta denar pa ni samo za lokalne skupnosti, ampak tudi za gospodarstvo in ostale organizacije, ki se 
lahko prav tako prijavljajo na njihov razpis. Nekje do decembra bodo skupaj z Deloittom oblikovani prioritetni 
projekti v tej fazi prestrukturiranja, ki bodo umeščeni v območni načrt razvoja. Kako bo denar prišel v našo 
dolino, pa je v tem trenutku še neznanka in nihče ne more zaenkrat dati odgovora. Glede projektov je dejal, da 
je bil kot največji projekt verificiran projekt Center prihodnosti, gre za obnovo stare elektrarne, v katero gredo 
skupaj s PVjem in ostalimi občinami in podjetji. Vključenih bo približno 12 organizacij, ki bodo tam skrbele za 
našo skupno prihodnost, kako se bomo prestrukturirali. Želijo torej postaviti temelje za nadaljnjih 20, 30, 40 let, 
ko se bo dolina prestrukturirala. Projekt je torej imenovan Center prihodnosti, predlogi, kaj bo notri vključeno, ni 
pa še to dokončno, so akademija prekvalifikacij, industrijsko izobraževalni park, skupaj z Zasavjem bodo 



sodelovali z našim Vzorčnim mestom, inštitut za vzorčenje prihodnosti, vstopno-izstopna karierna točka, 
inkubator nevladnih organizacij, EON center, s katerim želijo v državo in našo dolino pripeljati var tehnologijo 
za izobraževanje naših gospodarskih družb, center sonaravnih tehnologij, laboratorij za reciklažo, stičišče za 
pravični prehod, del tega projekta bo tudi Erico, vodikove tehnologije v brezemisijskem transportu in 
razogličenje energetike. Ta projekt je skupaj z opremo ocenjen na nekje 90 milijonov EUR. Sledi projekt Zlati 
grič-zelena soseska, kjer gre za izgradnjo stanovanj za mlade družine. Gre za moderna stanovanja in meni, da 
ravno to v tem trenutku Velenje potrebuje. Naslednji projekt je Poslovna cona Pesje, gre za območje, kjer je 
klasirnica. Ocenjeno je na približno 6,5 milijona EUR. Sledijo vodikove tehnologije v brezemisijskem transportu 
in razogličenje, projekt je ocenjen na približno 10 milijonov EUR. S KP Velenje so pripravili 4 projekte, ki so tudi 
bistveni za obstoj našega mesta, in sicer vključitev alternativnih virov proizvodnje toplotne energije, obnova 
vročevodnega distribucijskega centra, zelena transformacija KP Velenje in energetsko nevtralna čistilna 
naprava Šaleške doline. Skupaj so ti projekti ocenjeni na 77 milijonov EUR. Dejal je, da samo prestrukturiranje 
doline ne bo končano jutri, to bo trajalo 10, 20, 30 ali kar 40 let. V tem trenutku je njihova največja želja, da 
postavijo temelje za naslednja leta, ko bo šel premogovnik proti koncu svojega obratovanja in se tako ustrezno 
pripravijo in omogočijo pogoje za gospodarski razvoj. Vsi našteti projekti so ocenjeni na okoli 200 milijonov 
EUR in to brez projektov, ki so jih prijavili naši gospodarstveniki. Lahko potrdi, da jih je prijavilo podjetje Skaza, 
pa tudi Esotech in Gorenje. Nekatere ideje so delili z njimi, drugih zaradi poslovnih skrivnosti ne. Nato je naštel 
še projekte, ki so jih tudi identificirali in imajo željo, da se v prihodnosti tudi zgradijo, in sicer tirna železnica na 
grajski grič, večgeneracijski center, izgradnja nove infrastrukture na področju zdravja in športa, olimpijski 
bazen, športna dvorana, hokejska dvorana, center za krepitev zdravja, mestni stadion, na področju trajne 
mobilnosti imajo že tudi gradbeno dovoljenje za parkirišče na Velenjskem jezeru, želijo postaviti tudi parkirišče 
pri Obircu. Dejal je, da vsi projekti, ki so jih prijavili na Deloitte, ustrezajo kriterijem uredbe EU, da se lahko 
prijavijo na to, to je bistveno. Projekti, o katerih sedaj govori, pa v tem trenutku tej uredbi še ne ustrezajo. 
Projekti, ki so jih še prijavili, so obnove osnovnih šol, krajevnih skupnosti in večnamenskih dvoran, izgradnja 
večnamenske kuhinje, pomenada 2, obnova Belega dvora, obnova gradu Turn, prireditveni prostor na Graški 
Gori, 2. in 3. faza čolnarne ob velenjski plaži, telovadnica OŠ Gustava Šiliha, prizidek CVIU, dokončanje 
športnega parka Kavče, vstopne zbiralnice za ločeno zbiranje odpadkov, drsališče in urbani park. To so 
projekti, ki so identificirani, za določene že imajo gradbeno dovoljenje. Tisti, ki jih je naštel najprej, pa so bili 
poslani na Deloitte in bodo prišli v obravnavo. Dejal je še, da ni nujno, da bo prvih 10 projektov, ki bodo 
ocenjeni z največjim številom točk, tudi tistih, ki bodo izbrani in bodo prišli v načrt razvoja naše doline, ker 
morajo upoštevati več kriterijev, recimo načelo teritorialnosti, torej nekaj pride k nam, nekaj v Zasavje, kriterij 
lokalne skupnosti, torej nekaj Šoštanj, nekaj Šmartno ob Paki, nekaj Velenje, predvidevajo pa, da bo večji del 
ostal tu. Dejal je, da lahko toliko reče o tem zaenkrat, ko bodo projekti pripravljeni, pa bodo o njih odločali 
svetnice in svetniki.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, ni slišal nič glede projekta inkubatorja oziroma proizvodne hale.  
 
Mag. Iztok MORI je dejal, da gre za projekt, s katerim želijo postaviti moderno halo v poslovni coni, ki bi jo dali 
v najem po relativno nizki ceni mladim zagonskim podjetjem, ki bi rada prešla od ideje v proizvodnjo. Tako bi 
se mladim podjetjem, ki še nimajo sredstev, omogočilo, da svoje ideje spravijo v življenje. 
 
Član sveta Matej JENKO se je zahvalil za predstavitev. Veseli ga, da so končno ene stvari slišali, vendar 
meni, da bi o tem morali razpravljati že prej. Ene zadeve so namreč že prijavili, o katerih oni niso nič govorili. 
Zanima ga, ali je to njihov namen. To je malo arogantno. Meni, da bi te stvari morali imeti predstavljene, 
preden se prijavijo. Ne morejo o njih razpravljati, ko so že prijavljene. Ne more reči, da se ne strinja z 
nekaterimi stvarmi, ker se mu zdijo v redu, nekaj je tudi njegovih predlogov. Z nekaterimi stvarmi se absolutno 
strinja, ne zdi pa se mu prav, da so prijavili stvari brez razprave in brez njihove vednosti. Prosi, če lahko te 
stvari pripravijo v pisni obliki, da se te stvari lahko obravnavajo vsaj na naslednji seji. Prosi, če lahko torej 
svetnicam in svetnikom to, kar so sedaj povedali, pošljejo v pisni obliki. Velik denar je v igri. Na začetku je bilo 
rečeno, da se lahko počrpa do milijarde in pol, skupaj seveda s sofinanciranjem države, sedaj pa je bilo rečeno 
le 200 milijonov, kar je relativno malo, glede na to, da bi se dalo dobiti z dobrimi projekti, ki bi prepričali, 
milijardo in pol, kar pa je zelo veliko. Šele takrat lahko prepričaš ljudi, ko imaš tehtne projekte, oni pa o 
projektih nič ne vejo.  
 
Mag. Iztok MORI je dejal, da so imeli časa za pripravo projektov na posredovanih obrazcih točno 10 dni. Tako 
so delali sodelavci cele dneve in noči, da so te projekte spisali tako, da ustrezajo vsem kriterijem uredbe, da bo 
možno financiranje. Odločanje o tem, kateri projekti bodo financirani ali sofinancirani s strani MOV, pa bo na 
strani svetnic in svetnikov. Dejansko imajo zaposlene ljudi, da te projekte pripravijo, ti projekti niso zrasli čez 
noč in so tudi projekti in ideje svetnic in svetnikov. Sam zaupa svojim sodelavcem in sodelavkam, da so 
potegnili skozi vse projekte pomembne za našo dolino. Kateri projekti pa ustrezajo tem kriterijem, to pa je 



strokovno delo in meni, da so sodelavci opravili odlično delo. Je pa tudi res, da so ti projekti na nek način ideje, 
hkrati pa tudi prijave in te prijave, ki so šle naprej, bodo skupaj z Deloittom v decembru še oblikovali in jih 
potem skupaj umestili v območni načrt po načelu pravičnosti med vsemi deležniki. V tem trenutku niti ni bilo 
možno, da bi razpravljali o teh projektih, preden bi jih poslali na Deloitte. So pa o tem bile delavnice, imeli so  
možnost poslati tudi predloge na Deloitte. Skupek vseh teh predlogov bodo na delavnicah verjetno meseca 
decembra oblikovali in poiskali najboljše. Ali bodo ti projekti financirani in kako, tega pa v tem trenutku še nihče 
ne ve. 
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je treba tudi poznati proces prestrukturiranja. Gre za fazne procese in smo 
v 1. fazi 1. finančne perspektive do leta 2027 oziroma najkasneje 2030 in govorimo o sredstvih, ki jih bomo 
lahko porabili v tem obdobju. Koliko sredstev bo prišlo v našo regijo, pa ni odvisno le od njih, predvsem zato, 
ker so interesi po teh sredstvih za prestrukturiranje SAŠA regije in Zasavja vedno večji in širši. Ravno v petek 
so imeli konferenco z ministrom, ki je še enkrat dal pobudo, da se ta sredstva razdelijo tudi med ostale regije. 
Veliko bo tukaj odvisno od tega, koliko bo država spoštovala usmeritve evropske komisije, ki je prepoznala ti 
premogovni regiji, in sledila temu, da bo ta sredstva dejansko namenila za ti dve regiji. Veliko je neznank, na 
njih je predvsem to, da imajo v 1. fazi identificirane projekte in da jih v 2. fazi začnejo pripravljati, da jih bo 
možno čim prej realizirati. Zaveda se, da bi bilo dobro, da bi imeli ves nabor teh projektov tudi na Svetu MOV, 
vendar je šlo za okoli 80 identificiranih projektov in bi lahko torej ure in dneve o tem razpravljali. To je naloga 
občinske uprave, strokovnih služb, javnih zavodov in javnih podjetij, da se potem pride do nekega ožjega 
nabora projektov. Cilj teh projektov pa je, da sanirajo staro elektrarno, da naredijo novo poslovno cono v Pesju, 
da zgradijo stanovanja za mlade družine, da omogočajo razvoj gospodarstva itd. To so smernice, ki jim sledijo. 
Ko bodo zadeve dovolj pripravljene, pa bodo o tem razpravljali v svetu. 
 
Član sveta Matej JENKO je dejal, da Velenje potrebuje vizijo. 
 
Župan Peter DERMOL je svetniku Jenku dejal, da je že imel dve razpravi, zato lahko sedaj poda le še pobudo. 
Vizije pa mu lahko pošljejo po elektronski pošti.  
 
Član sveta Matej JENKO je dejal, da ni rekel, da bodo avtomatsko dobili nek denar. Govoril je o tem, da je bilo 
predstavljeno, da je iz Evrope možno dobiti skupaj milijardo in pol. O tem je govoril in projekti, ki jih morajo 
identificirati, morajo biti v skladu z neko vizijo občinske politike, vizijo razvoja tega, kaj bomo imeli v naslednjih 
10, 20 letih, tega pa niso naredili.  
 
Župan Peter DERMOL je svetnika Jenka opozoril, da je dvakrat že imel možnost postaviti vprašanje, zato naj 
sedaj ne zlorablja poslovnika. Če ima proceduralno, lahko postavi, drugače pa mu bo vzel besedo.  
 
Član sveta Matej JENKO je dejal, da so ga izzvali, da je to rekel, vendar tega ni rekel. Prosi, da se mu pove, 
kaj je vizija.  
 
Članica sveta Tjaša ODERLAP: Tretja razvojna os že nekaj tednov dobiva obrise. Na prvem gradbišču dela 
tečejo s polno paro. Vsled tega je na odseku Plešivec - Gaberke - Škale popolna zapora ceste. Občanke in 
občani se sedaj do mesta vozijo po obvoznih ozkih in strmih cestah. Na omenjenih cestah se 2 osebna 
avtomobila težje srečata že sedaj v lepem vremenu. Zanima jo, kako bodo ceste urejene pozimi. Ceste so, kot 
že omenjeno, ozke in strme, po katerih pa se občani vozijo v službo, k zdravniku, v mesto ipd. Zanima jo tudi, 
kako bo urejen avtobusni promet, predvsem šolski prevozi, ko bodo ponovno pričeli s šolanjem.  
Odgovor Antona BRODNIKA: Dolgo pričakovani projekt je končno stekel, prinaša pa to s seboj tako dobre kot 
slabe stvari. Župan je v ta namen ustanovil odbor, ki stalno spremlja potek 3. razvojne osi, ta skupina pa 
tedensko javlja na kolegijih vse spremembe in probleme in poskušajo probleme sproti reševati. 5. 11. so bili 
obveščeni s strani direkcije, da se bo izvajala zapora na državni cesti Škale - Plešivec, kjer naj bi bila ta zapora 
do 15. 12. 2021. Uradno je promet preusmerjen na državno cesto Velenje - Mislinja - Mislinjska Dobrava - 
Plešivec, vendar se zavedajo, da bo vsaj lokalni promet potekal po stranskih cestah. Seveda se bodo po teh 
cestah vozili naši ljudje, gre za lokalni promet, vsekakor pa niso mogli dovoliti, kar se je sprva dogajalo, da bi 
tudi veliki tovornjaki vozili po teh cestah, saj gre za ozke in strme ceste in se vozila s težavo srečujejo. Zato so 
takoj dodatno postavili prometne znake za prepoved prometa do 7,5 tone. Tako so zaščitili krajane in občinske 
ceste. Dogovor je tudi, da bodo dali izvesti posnetke lokalnih cest in bo država po koncu del izvedla sanacijo. 
Glede zimske službe je dejal, da so te ceste s koncesionarjem uvrstili med prioritetne. Tega se bo koncesionar 
držal in bodo dosledno na teh cestah izvajali zimsko službo. Glede šolskih prevozov je dejal, da je s 
koncesionarjem dogovorjeno, da se bo ob pričetku šole vozilo z manjšimi prevoznimi sredstvi, kombiji, vozili pa 
bodo mimo Eko Mlinar v Škalah, mimo Brezlanove kapele, ter postajališče Plešivec - Črnova in pa nazaj z 
manjšimi vozili. Nemogoče pa bo vzpostaviti povezavo na postajališčih Plešivec - Ležen ter Škale - kamnolom.  



Članica sveta Veronika JUVAN: Pogosto se vozi na relaciji Konovo - Škale, mimo sadovnjakov. Opazila je, da 
na cesti, ki se priključi na Škalsko cesto, ni več ogledala. Zanima jo, kam je izginilo. Sedaj, ko ni listja, je 
mogoče malo bolj pregledno, ko je pa listje na drevesih, pa je ta cesta popolnoma nepregledna in je ogledalo 
potrebno.  
 
Odgovor Antona BRODNIKA: Dejal je, da je bilo ogledalo postavljeno na podlagi odločbe državnega 
inšpektorja za ceste zaradi nedovoljenega posega Kmetijske zadruge Šaleška dolina v varovalni pas ceste. 
Postavili so namreč ograjo in se je preglednost zmanjšala. Takrat so tako morali postaviti ogledalo, prav tako 
jim je inšpektor naložil, da morajo to legalizirati in primerno urediti. Za vse prometne signalizacije je bila 
odgovorna kmetijska zadruga, prav tako je bila plačnik. Po ureditivi dokumentacije in legalizaciji ograje pa je 
DRSI vzdrževalcu ceste VOC dal nalog, da prometno signalizacijo odstranijo, omejitev hitrosti pa je na pobudo 
policije ostala. Občina na državni cesti prometne signalizacije samovoljno ne sme postavljati. Lahko reče, da 
se je vidljivost izboljšala, ni pa 100%. Podali bodo dopis na DRSI, da preučijo možnost, da se z njihovim 
dovoljenjem postavi nazaj vsaj ogledalo. Ne ve, ali bodo s tem uspeli, v nasprotnem primeru bo ostala 
prometna situacija, kot je sedaj. Si bodo pa prizadevali, da bi se postavilo nazaj to ogledalo, ker so se ljudje 
navadili in je mogoče dobro, da tam stoji.   
 
 
Član sveta Sebastjan APAT: Državni zbor je na svoji 48. izredni seji sprejel Zakon o finančni razbremenitvi 
občin. Med zakonodajnim postopkom je zakon, ki je bil predlagan s ciljem finančne razbremenitve občin, 
posegel v devet področnih zakonov, dopolnjen predlog zakona s sprejetimi amandmaji pa posega v dvanajst 
področnih zakonov. Zanima ga, ali so že naredili analizo finančnih učinkov Zakona o finančni razbremenitvi 
občin, ki bo v tretji obravnavi sprejet na naslednji seji, koliko dodatnih finančnih sredstev to pomeni za MOV in 
kaj to predstavlja za finančno razbremenitev MOV. 
 
Odgovor Amre KADRIĆ: Občine že nestrpno pričakujejo, da bo ta zakon začel veljati. Občinam se že dolga 
leta nalagajo naloge, ki so pravzaprav v pristojnosti države, za te naloge pa občine niso prejele nobenih 
finančnih sredstev. Zakon dobro poznajo, ves čas ga spremljajo in aktivno sodelujejo. Predlagajo, da se 
počaka na sam sprejem zakona, kajti v zakonu je kar nekaj stroškov, ki jih bodo v naslednjem letu, če bo 
zakon sprejet, še morali plačevati, ne glede na zakon, in potem prositi državo za refundacijo sredstev za nazaj. 
Takšne zakonske spremembe seveda pričakujejo tudi uskladitev postopkov in programske opreme, kar ne bo 
kar čez noč, poleg tega pa so zelo razočarani, ker zakon predvsem pri največjem strošku, ki pade na občine, 
to je zagotavljanje sredstev za zavarovanje brezposelnih, predvideva, da bodo lahko uveljavljali na državo le 
nove prijave brezposlenih po sprejemu tega zakona, preostanek sredstev pa bo še naprej krila občina. 
Predlagala je torej, da počakajo sprejem zakona.  
 
Župan Peter DERMOL je na tem mestu podal pobudo svetniku Apatu, da izkoristi povezave z vladajočo 
garnituro in reče kaj v dobro lokalnih skupnosti, zlasti kar se tiče zavarovanja za brezposelne, kar so 
pričakovali, da bo država prevzela v celoti.  
 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan ŠKARJA.  
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
4. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine 
Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Sledila je slovesna prisega novega svetnika Jožefa OGRAJENŠKA.  
 
 



K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan ŠKARJA. 
 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
5. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju člana v Nadzorni odbor. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu Komisije za mandatna vprašanja, volitve 

in imenovanja 
 

Obrazložitev predloga je podal Bojan ŠKARJA. 
 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
6. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu 
Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Občinske volilne komisije 

 
Obrazložitev predloga je podal Bojan ŠKARJA. 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
7. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici 
Občinske volilne komisije.  
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnin v k. o. 953 Paka iz javnega dobra (ID znak parcela 953 665/22 in 

953 666/1) 
 

Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
8. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnin v k. o. 953 Paka iz javnega 
dobra (ID znak parcela 953 665/22 in 953 666/1).  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 



K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 976 Črnova iz javnega dobra (ID znak parcela 976 

676/12) 
 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
9. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 976 Črnova iz 
javnega dobra (ID znak parcela 976 676/12). 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 968 Podkraj iz javnega dobra (ID znak parcela 968 

940/9) 
 

Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
10. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o izvzemu nepremičnine v k. o. 968 Podkraj iz 
javnega dobra (ID znak parcela 968 940/9). 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o sofinanciranju programov organizacij upokojencev v Mestni občini Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podal Drago MARTINŠEK. 
 
Prisotnih je bilo 30 članov sveta. 
11. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Odloka o sofinanciranju programov organizacij 
upokojencev v Mestni občini Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 

K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske 

uprave MOV 
 

Obrazložitev predloga je podal župan Peter DERMOL. Dejal je, da so do sedaj imeli na področju organizacije 
občinske uprave Urad za razvoj in investicije, ki je bil razdeljen na Službo za zaščito in reševanje, ožje dele 
občine in premoženje ter Službo za razvojne projekte in gospodarstvo. S tem predlogom so šli v 
preimenovanje tega urada v Urad za premoženje in investicije. V okviru tega urada bi delovala Služba za 



zaščito in reševanje, ožje dele občine, poslovne prostore in stanovanjske zadeve, torej tista področja, ki jih je 
že do sedaj ta urad pokrival. Druga služba, ki bi bila v tem uradu, pa je Služba za investicije, kjer gre za 
preoblikovanje te službe oziroma za oblikovanje nove službe, v okviru katere bi bili v celoti vsi gradbeni 
inženirji oziroma strokovnjaki s področja vodenja projektov, strokovnjaki s področja gradnje objektov, ki bi 
potem tudi bili zadolženi, da bi vsak projekt, ki se bo izvajal v okviru MOV, ta služba spremljala od začetka do 
konca. S tem bi investicijam dali še večji pečat in odgovornost tej skupini. Nov pa je Urad za gospodarski 
razvoj in prestrukturiranje, v okviru katerega bi nudili podporo obstoječemu gospodarstvu, istočasno bi ta urad 
skrbel tudi za privabljanje investitorjev in za oblikovanje ustreznih pogojev zanje. Ta urad bi tudi koordiniral 
iniciativo SAŠA 5.0, ki bo skrbela za razvoj gospodarstva v MOV, prav tako pa bo sodelovala tudi z drugimi 
območji znotraj SAŠA regije. Na ta način bi se gospodarstvo še bolj povezalo in postalo močnejše. V sklop 
tega urada bi prenesli tudi skupino za pridobivanje nepovratnih sredstev. Ideja je tudi, da bi v projektno skupino 
z naslednjim letom zaposlili 5 mladih ljudi, da dobi projektna skupina nov zagon. Ta urad bi bil tudi vezni člen s 
koordinatorji prestrukturiranja. V sklop tega pa spada tudi turizem. Občinska uprava mora na osnovi tega 
odloka organizacijo in delo uskladiti v roku 3 mesecev od sprejetja tega odloka. Želja pa je, da bi poskušali z 
januarjem pričeti s to novo organizacijsko strukturo, da se ta čim prej spopade z vsemi vprašanji glede 
prestrukturiranja. 
 
Član sveta Matej JENKO je dejal, da govori v imenu svetniške skupine. Nekaj je o tej temi povedal že prej pri 
vprašanjih, ko ga je zanimalo tudi, kakšna je vizija razvoja Velenja in te doline. Sam urad ne bo prinesel nič 
drugega, kar ne bi imeli že sedaj v tem uradu. Če bi želeli, bi lahko znotraj tega urada oblikovali tudi Službo za 
prestrukturiranje, ki bi se ukvarjala zgolj s tem. Sam meni, da bi bilo bolj smiselno ustanoviti javno podjetje, 
preko katerega bi dobili strokovnjake, ki znajo te stvari početi, namreč črpanje sredstev in vodenje takega 
razvoja ni mačji kašelj. Tu potrebujemo izkušene ljudi, top podjetnike, ki vedo, kako se tem zadevam streže, ne 
pa 5 pripravnikov. Morali bi imeti direktorja, ki bi imel zadolžitev, da skrbi za dobro poslovanje tega javnega 
podjetja. Profesionalni tim je prva stvar, ki jo potrebujemo. Predlagal je oziroma predlagajo, da se ta stvar 
najprej domisli, preden se sprejme. Strah ga je, da bi ta zadeva zvodenela, namesto da bi šla v konkretne 
akcije in usmeritve. Strah ga je, da bomo dobili cel kup novih bogatašev, ljudje bodo pa imeli zelo malo od 
tega. Prosi za več transparentnosti in da se na vsaki seji poroča, kaj se je na področju prestrukturiranja 
zgodilo, da bodo svetniki s tem seznanjeni in da se bo vedelo, kam gre vsak evro, ki se bo vložil v 
prestrukturiranje. O tem bodo morali še marsikaj reči, saj si ne smejo dovoliti, da se zgodi prestrukturiranje kot 
v PVju. Rudnik je imel prestrukturiranje odlično zastavljeno, pa vedo, kaj se je zgodilo. Nekateri izmed prisotnih 
so bili zraven, pa se je to dovolilo in se ni uspelo preprečiti.   
 
Župan Peter DERMOL je svetniku Jenku dejal, da je zelo dober svetovalec in verjame, da bo njegov potencial 
prepoznalo katero izmed podjetij, ki je tudi prijavljalo te projekte. Glede odpiranja novega podjetja za vodenje 
posameznih projektov je dejal, da so vodje njihovih uradov dokazali, da so sposobni voditi takšne in drugačne 
projekte. Namen projektne skupine je, da se ukvarja s projekti, ki bodo na mizi in bodo zanje pridobivali 
nepovratna sredstva. Glavnina del pa bo padla na sam urad, na vodje uradov in potem tudi na razne projektne 
skupine. Če bi do danes ta sistem na občinski upravi bil neučinkovit, potem bi novo podjetje prišlo v poštev, 
ampak ne vidi potrebe po tem. Če pa bi danes imeli na mizi predlog, da odpirajo novo javno podjetje, ki bi se 
ukvarjalo s prestrukturiranjem, pa bi svetnik Jenko prišel gor in dejal, da se to ne splača in je bolje to 
organizirati znotraj občinske uprave. Zaveda se, da karkoli bi naredili na tem področju, ko bi svetnik oporekal.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da je danes vesel obravnave te točke in bo predlog podprl, prav tako ga 
bodo podprli v svetniški skupini SD. Področje, ki ga bo novi urad s sprejetjem odloka imel, je izredno 
pomembno. Prav je, da so dejavnosti gospodarskega razvoja in prestrukturiranja združene v enem uradu  z 
jasno opredeljenimi nalogami in odgovornostjo osebe, ki bo urad vodila. Ocenjuje, da je to področje doslej bilo 
urejeno, ni pa bilo vedno dovolj pregledno, pa tudi odgovornost je bila razporejena na več oseb, nosilcev 
uradov, kar morda ni bilo dovolj učinkovito. Pred nami je obdobje prehoda iz premogovništva, ki se bo zgodilo, 
ko se bo. Čedalje bolj je jasno, da bo to politična odločitev države Slovenije. Kadarkoli pa se bo prehod zgodil, 
pa bo potrebno do takrat izvesti zagon zelo intenzivnega sodelovanja med vsemi subjekti in ljudmi, ki v regiji 
SAŠA o teh zadevah kaj vedo in želijo soustvarjati rešitev. Zagon podjetniških con, ki jih je v MOV v OPNju 
načrtovanih 13, v celi SAŠA regiji pa blizu 40. Omogočiti delovanje mikro, majhnih in srednjih podjetij na teh 
conah. Omogočiti številne že obstoječe projekte in tudi nove projekte na objezerskih in jezerskih površinah, s 
poudarkom na izvedbi dogodkov brez odpadkov. Omogočiti izvedbo izdelane celostne prometne strategije 
MOV in regije. Omogočiti intenzivnejši razvoj kmetijstva in živinoreje, kjer imamo zelo dobre pogoje za popolno 
samooskrbo regije. Skupaj s TEŠ in PV obdržati in zagnati planirane nadomestne programe na obstoječi 
energetski lokaciji, med drugim seveda tudi daljinsko ogrevanje. Omogočiti izgradnjo novih blokovnih stanovanj 
in individualnih hiš. Izvesti prilagoditev izobraževalnih programov potrebam industije 4. generacije ter poslovnih 
dejavnosti v občini in regiji. Omogočiti in pospešiti razvoj progresivno naravnanih kompetenčnih centrov, 



zasebnih in javnih zavodov itd. Seveda je odgovornost na županu in vodstvu občine, da v urad pripeljejo 
sposobne ljudi. To je velika odgovornost in verjame, da bodo to tudi storili. Dodal je še, da v delovni skupini 
končujejo elaborat o izvedbi prehoda. Gotov bo v mesecu decembru. Dokument je zelo obsežen in želijo si, da 
bi ta dokument bil javno predstavljen in dan v javno razpravo. Notri je definirana tudi vizija. Dokument bodo 
najprej predstavili vodstvu MOV, Svetu županov SAŠA regije, nato pa v Svetu MOV. Želijo odpreti javno 
razpravo in skozi njo potem zgraditi kvaliteten dokument. Govori o osnutku dokumenta, kjer pa je potrebno 
potem na osnovi javne razprave dodati še akcijski načrt izvedbe posameznih aktivnosti. Skupaj lahko zgradijo 
zelo kvaliteten dokument. Dejal je, da podpira ustanovitev urada in tudi ustanovitev kakega podjetja ali kakega 
drugega subjekta, če bo ocenjeno kot potrebno, samo da bodo programi šli ustrezno naprej.  
 
Član sveta Klemen ARLIČ je dejal, da stojimo na prelomni točki. Sicer ga določeni komentarji spominjajo na 
debato v Svetu MOV takrat, ko se je ustanavljal PC Standard, ko je bilo mnogo neodobravanja. Prejšni teden 
pa so lahko bili priča konferenci 4.0 s strani SAŠA inkubatorja, ki je gostila predstavnike tujih strokovnjakov, 
predstavnike profesorjev, lokalne gospodarstvenike. Taki dogodki so izjemnega pomeni za promocijo lokalnega 
gospodarstva oziroma promocijo naše doline, da smo torej tukaj sposobni ustvariti nekaj, kar ima pomen za 
celotno regijo, s čimer ima v mislih celotno regijo tega dela Evrope. Urad, o katerem govorijo danes, je eden od 
ključnih korakov, da pokažejo, kaj smo sposobni v Šaleški dolini narediti. Vse poslovne cone ne pomenijo nič, 
če ne privabimo ljudi, ki bodo zapolnili ta prostor in ustvarili nova delovna mesta. Meni, da lahko takšen urad 
res naredi korak naprej, ker bo imel fokus, da promovira to dejavnost ter privabi in komunicira z 
gospodarstveniki te regije, da se te lokacije zapolnijo. Veseli ga, da smo naredili ta korak naprej in da bomo tu 
ustvarjali zgodbo, ki bo dvignila Šaleško dolino na višji nivo. 
 
Članica sveta Suzana KAVAŠ je dejala, da je bil ponovno omenjen podjetniški inkubator in da so bili nekateri 
proti njemu. Poudarila je, da so oni le opozarjali na nekatere nepravilnosti. Tam se je spremenila namembnost 
v poslovne prostore in za sam prostor ni bilo pridobljeno uporabno dovoljenje. To govori zato, ker je sama 
gradbenik. Zgradila je stanovanja v Pesju in ima probleme pri pridobivanju uporabnega dovoljenja. Sama je že 
več let deležna glob s strani inšpektorjev, ker objekt nima uporabnega dovoljenja. To bi moralo torej veljati za 
vse. Toliko o tem, da so v svetniški skupini SDS kadarkoli nasprotovali nečemu, kar bi prinašalo nova delovna 
mesta. Ustanovitev urada pa podpira, podpira to, da se zbere prava ekipa in da bodo spremljali njihove 
rezultate. Odlok bo podprla.  
 
Član sveta Sebastjan APAT je dejal, da si vsaka občinska uprava ustvari svoj organizacijski sistem. Predpogoj 
za njegovo delovanje pa je nekakšna vizija, kot je že bilo danes rečeno, ki se ji tudi sledi. Malo je zadržan do 
predloga, zaposlilo se bo namreč novega direktorja urada in pripravnike. Zdi se mu, da gre za urad, ki res sledi 
prehodu in prihodnosti Velenja. Mogoče bi raje predlagal znotraj sedanje strukture kakšen strateški svet ali kaj 
podobnega. Sicer predlogu ne nasprotuje.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je predvidena zaposlitev vodje urada. Strinja se, da mora biti to 
kompetentna oseba in mora to funkcijo opravljati oseba, ki ima zadosti energije, gospodarskega poznavanja in 
dobre povezave. Predvideva se tudi 5 zaposlitev v projektni skupini. Ti bi začeli pridobivati nepovratna 
sredstva, sprva na mehkejših projektih. Tisti, ki so že danes v projektni skupini, pa so že izkušeni in lahko 
aktivno sodelujejo pri vseh večjih projektih. Želi si, da se na ta način dvigne učinkovitosti in bodo tu ljudje, ki 
bodo pripeljali vire, ki bodo ustvarjali dodano vrednost.  
 
Članica sveta Darinka MRAVLJAK je dejala, da bo ta predlog podprla, prav tako ga bo podprla svetniška 
skupina DeSUS. Ena izmed nalog župana je, da predlaga ustanovitev organov občinske uprave in določitev 
njihovega delovnega področja ter notranje organizacije. Župan je v predvolilni kampanji podal obljubo, da bo to 
storil, in svoj mandat je dobil na podlagi te obljube. Prav je, da mu dajo to možnost. Vsi bodo imeli možnost, 
pravico in tudi dolžnost, da bodo nadzorovali delo župana glede izvajanja odločitev, ki jih bodo danes sprejeli. 
Nato je prebrala še del odgovora, ki so ga pridobili s strani Ministrstva za javno upravo, Službe za lokalno 
samoupravo, glede tega, kako svetniki nadzorujejo delo občinske uprave.  
 
Član sveta Matej JENKO je dejal, da tega predloga ne bo podprl. Izrazil je vso pohvalo gospodu Žerdinu za 
vse študije in dokumente, ki jih pripravljajo že leta.  Njegov predlog je bil, da bi se ustanovila javna služba, kot 
je recimo direktorica podjetniškega centra, ki je zbrala ekipo in potem peljala te stvari. To je primer dobre 
prakse. Tak primer bi morali imeti tudi tu. Poleg tega lahko pri ustanavljanju nove zadeve pričakujejo porodne 
krče, tu bo namreč kup organizacijskih težav. To, da je župan dal obljubo, pa še ne pomeni, da je to nujno 
potrebno. O tem odloča mestni svet in prej bi se morali dobro pogovoriti, ali je to smiselno ali ne. Seveda 
župan predlaga organizacijske strukture in podobne stvari, vendar svetniki se morajo strinjati s tem, mora jih 
prepričati. Njega pa s tem predlogom ni prepričal in strah ga je, da se bo stvar speljevala podobno kot v 



preteklosti. Strah ga je, da bodo milijoni šli v zrak, dobili pa bomo nekaj novih milijonarjev.  
 
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
12. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o organizaciji 
in delovnem področju občinske uprave MOV 
  
Za predlog je glasovalo 25 članov sveta, 2 sta bila proti. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 

K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Osnutek Odloka o proračunu Mestne občine Velenje za leto 2021 

 
Obrazložitev osnutka je podal župan Peter DERMOL. Dejal je, da je njihova naloga do konca decembra 
proračun sprejeti, da lahko v novo leto stopimo z uravnoteženim proračunom, ki bo izkazoval dejanske potrebe 
in stanje. Za leto 2021 je trenutno v osnutku predvidenih 46,7 milijona EUR prihodkov, predvidenih odhodkov 
49,7 milijona EUR. Z upoštevanjem prenosa iz letošnjega leta pomeni, da bi konec prihodnjega leta imeli na 
računu približno 180.000 EUR. Še vedno je največji vir prihodka dohodnina, 18,9 milijona EUR. Dohodnina se 
malenkost glede na letošnje leto zvišuje, bo pa verjetno velika težava v proračunu za leto 2022, ker se 
dohodnina obračunava na osnovi predpreteklega leta, torej na letošnje leto, ki je bilo gospodarsko slabše. 
Pomemben segment je nadomestilo za uporabo stavbnega zemljišča, 7,9 milijona EUR, kar je urejeno z 
odlokom. S spremembo zakonodaje se pušča vedno manj manevrskega prostora za to, da bi lokalne skupnosti 
te odloke prilagodile po svojih željah. Prihodki od najemnine komunalne infrastrukture znašajo 4,8 milijona 
EUR, zadolževanje je 3,2 milijona EUR, približno 700.000 EUR je predvidenega neto zadolževanja v tem 
trenutku. Iz naslova celostnih teritorialnih naložb se predvideva 2,27 milijona EUR, iz ostalih evropskih 
projektov načrtujejo prihodke v višini 243.000 EUR. V osnutku proračuna je tudi prihodek iz naslova pridobitve 
nepovratnih sredstev za izgradnjo parkirišča ob Velenjskem jezeru. Ta sredstva še niso zagotovljena in upajo, 
da bi v tej finančni perspektivi, ki se zaključuje, ostalo nekaj finančnih ostankov in če bi izpolnjevali vse 
potrebne kriterije, da lahko kandidiraš za te ostanke, potem bi kandidirali s tem projektom. Če bi bili uspešni, 
potem bi potrebovali približno 150.000 EUR lastnih sredstev, ostalo so nepovratna sredstva. Pomemben vir 
dohodkov so še vedno zemljišča, kjer je glavnina vrednosti povezana z menjavo zemljišč s PVjem. S ceno 
enostavno ne pridejo skupaj. Tukaj bo potrebno še kar nekaj medsebojnih sestankov, da bodo uspešno izvedli 
to menjavo zemljišč. Glede dohodnine je dejal, da je še vedno prenizka, ne glede na to, da se je povprečnina 
dvignila. Pridobili smo približno milijon EUR dodatnih sredstev, istočasno pa je bil takšen strošek z zdravstveno 
krizo, tako da je bil ničelni efekt na občinski proračun. Za prihodnje leto povprečnina sicer je višja, dohodnina, 
ki se izračunava, bo nekoliko višja, kljub temu pa ta dohodnina ne omogoča, da bi lahko izpolnjevali vse 
zakonske obveznosti, ampak morajo lastna sredstva prenašati v tekoče obveznosti, ki jih nalaga zakon. Če 
primerjamo dohodnino z zakonskimi obveznostmi, je primanjkljaj približno 4 milijone EUR. Če pa primerjamo 
dohodnino s tistimi nalogami, ki so vključene tudi v izračun primerne porabe, potem pa je primanjkljaj kar 9 
milijonov EUR. Glede odhodkov, programskih vsebin, je dejal, da se glede na letošnje leto te programske 
vsebine ne spreminjajo kaj dosti in ostajamo s programi in standardom nekje na ravni preteklega leta. Bistvene 
spremembe so recimo sistemsko financiranje društva upokojencev in se zagotavljajo dodatna sredstva. 
Nadpovprečne športne dosežke so ponovno dvignili za 100.000 EUR, nekaj dodatnih sredstev pa zagotavljajo 
tudi v okviru lokalnega delovanja mladih za izvedbo njihovih programov. Največji odhodek so še vedno vrtci, za 
to področje gre več kot 10% proračuna, vendar sledijo temu, da omogočajo vrtec vsakemu, ki ga potrebuje. 3,4 
milijona EUR gre za spodbujanje stanovanjske gradnje, nato sledijo koncesije za ceste, urejanje javnih površin, 
prevozi otrok itd. Dejal je, da je tudi v prihajajočem letu predvideno, da občina subvencionira komunalne 
storitve, kot to počne zadnja leta. Največji investicijski odhodek je povezan z največjimi projekti CTNja, 
prireditveni oder in prostor se počasi zaključujeta. Verjetno bo še en račun prišel v letu 2021, drugače pa so to 
stroški, ki so povezani s starotrškim jedrom in Starim trgom 11. Potem sledijo odkupi zemljišč, naložbe v 
toplotno oskrbo, koncesije za ceste. V proračunu so rezervirana tudi sredstva v višini 530.000 EUR za garaže 
na Gorici, to so pravzaprav zadržana sredstva. Od izvajalca so pričakovali, da bo vse ugotovljene napake v 
tem obdobju odpravil, vendar jih ni, zato so ta sredstva zadržali in jih bodo namenili za odpravo vseh napak. 
Potem sledijo naložbe v vodo, v centralno čistilno napravo Šaleške doline, v vzdrževanje objektov, prometno 
ureditev v KS Šmartno, v sredstva za odpravo posledic elementarnih nesreč, v Črnovi je predviden nov 
vodovod. Glede igrišča pri OŠ MPT in CVIU je dejal, da so imeli željo, da bi še v letošnjem letu CVIU 
nadgradili, vendar je bil ta razpis umaknjen s strani države in sredstva niso bila več na razpolago. V tem 



trenutku so poiskali začasno rešitev, in sicer da bi del CVIU prestavili v Šoštanj v Kajuhov dom, kjer se bodo 
prostori prenovili. Ugotovljeno je bilo, da so razmere v tem domu dobre in je tam takšno dejavnost mogoče 
ustrezno izvajati, zato bodo del oddelka prestavili v Šoštanj. Na dolgi rok pa bo verjetno potrebno pristopiti k 
nadgradnji CVIU. Bodo pa v naslednjem letu uredili zunanja igrišča in celoten športni park. Glede zavetišča za 
brezdomne osebe je dejal, da so obstoječi objekt prodali državi zaradi izgradnje 3. razvojne osi. V tem času so 
kupili tudi nov objekt, ki ga bodo v naslednjem letu prenovili in tako zagotovili kvalitetno in ustrezno bivanje za 
brezdomce. Za odkupe zemljišč za ceste je predvidenih 150.000 EUR, tudi za izgradnjo kolesarskih povezav, 
če bi se še kje do Hude luknje oziroma Doliča zataknilo. Rezervirana so tudi sredstva za ureditev regionalne 
ceste Velenje-Škale. To je državna cesta, ki je že kar nekaj let na pročelju izvedbe, pa se ta ne zgodi. Z državo 
so pred letom in pol podpisali sporazum o sofinanciranju. Takrat je bilo s strani države rečeno, da bodo še v 
letošnjem letu pristopili k sanaciji, vendar se to ni zgodilo. So neki dogovori, da bi se to izvedlo v prihodnjem 
letu, vendar je vse pod vprašajem, sredstva pa vseeno v proračunu zagotavljajo. Podobno je z rekonstrukcijo 
Šaleške ceste, kjer imajo zagotovljenih okoli 150.000 EUR, vendar so ta sredstva premala, kljub temu jih 
ohranjajo in pritiskajo na državo, da čim prej pristopi k sanaciji Šaleške in Kidričeve ceste. Za križišče pri 
Moemaxu imajo zagotovljenih 100.000 EUR, gre za projektiranje krožišča. Sicer je to državna cesta, vendar 
imajo z državo dogovor, da pripravijo projekt, država pa bo poskrbela za investicijo. Že letošnje leto so imeli 
namen izvesti tudi izgradnjo pločnika v Podkraju, pa je bil dogovor s krajevno skupnostjo, da ta sredstva 
porabijo tudi za drugo fazo asfaltiranja ceste v Tajni in ta dogovor izpolnjujejo, sredstva za pločnik pa 
zagotavljajo v naslednjem letu. Z osnutkom zagotavljajo tudi sredstva za helioport pred gasilskim domom. 
Sredstva zagotavljajo tudi za arhitekturne natečaje za izgradnjo večnamenskega doma v KS Šentilj. Vlogo na 
arhitekturno zbornico za izvedbo in pridobitev strokovne podlage so že dali in to bo trajalo približno leto dni. 
Predvideva se obnova športnega igrišča v Škalah, 70.000 EUR je predvidenih za ZD Velenje. Začenjajo tudi s 
pripravo projektne dokumentacije za ploščad na Kardeljevi in Stantetovi. Lastniške dileme so v večji meri 
odpravljene in lahko pristopijo k projektiranju. Za dozidavo vrtca Najdihojca je zagotovljenih 50.000 EUR. Na 
tem vrtcu je mogoče narediti nadzidavo, kar je najcenejši pristop za nove kapacitete za predšolsko vzgojo. 
Poiskali bodo tudi tehnične možnosti za rekonstrukcijo podvoza pri Esotechu, kjer se bo preverilo, ali je 
mogoče ta podvoz poglobiti, da bi tudi višja tovorna vozila lahko dostopala do deponije po tej strani. 
Predvideva se tudi priprava projektne dokumentacije za parkirišče za tovorna vozila v Bevčah, prav tako je 
predvideno sofinanciranje vozišča Pesje-Velenje, projekt se je že začel izvajati. Predvidena je tudi sanacija 
opornega zidu pod cerkvijo Sv. Marije v Starem Velenju, kjer je oporni zid v slabem stanju. Predvidena pa so 
tudi sredstva za planinski dom na Paškem Kozjaku, kjer je predvidena priprava projektne dokumentacije za 
izgradnjo novega doma.  
 
Član sveta Matej JENKO je dejal, da on mora imeti možnost predstaviti stališče v imenu stranke Dobra 
država, glede na to, da je njen predstavnik. Prav tako mora imeti tudi možnost predstaviti svoje osebno 
mnenje, zato prosi, da to formulirajo, kako je mogoče to v tem svetu narediti.  
 
Župan Peter DERMOL se je zahvalil za sugestijo, vendar obstoječi poslovnik tega ne omogoča, lahko pa 
zagotovo dobi besedo kot svetnik.  
 
Članica sveta Breda KOLAR je v imenu svetniške skupine SD dejala, da je naša lokalna skupnost znana po 
tem, da znatna sredstva namenja spodbujanju kulturne ustvarjalnosti, gradi pogoje za dostopnost do kulturnih 
dobrin, spodbuja ljubiteljsko kulturo in celostno skrbi za razvoj kulturnih dejavnosti. V letošnjem letu se je 
zaradi corona virusa življenje vseh nas drastično spremenilo. Področje, ki ga v naši družbi zaseda kultura, je 
država z intervencijami v veliki meri spregledala. Tako so mnogi kulturni delavci na robu zmogljivosti in se 
ukvarjajo z eksistenčnimi težavami. V imenu svetniške skupine SD je predlagala, da tudi tokrat pokažejo, da 
znajo priskočiti na pomoč. Tokrat nas potrebujejo samostojni delavci v kulturi, zato je predlagala, da se jim 
nameni del proračuna, ki ga danes obravnavajo, za njihove projekte, da bodo lažje preživeli. Naj se jih povabi k 
sodelovanju, naj se pripravi razpis za skupne projekte, da bodo lahko kandidirali s svojimi idejami. S tem bomo 
naredili veliko dobrega zanje, za kulturo in za nas, ki uživamo sadove kulture. Vsekakor pa bo proračun 
potrdila, ker ima dobre rešitve in usmeritve in je še vedno razvojno naravnan.  
 
Članica sveta Veronika JUVAN je dejala, da je proračun dober, vendar ima nekaj dopolnil. Glede krožišča pri 
Moemaxu je dejala, da bodo tako na relaciji od Rdeče dvorane do Velenjke kar 3 krožišča. To se ji zdi veliko. 
Zamnima jo, ali se ne bi dalo tam kako drugače rešiti, recimo s semaforji kot pri Obircu. Meni, da bodo pri treh 
krožiščih ob prometnih konicah izjemni zastoji. Semaforji se ji zdijo primernejša rešitev. Prav tako je 
predlagala, da bi se Bicy postaje vzpostavile tudi po krajevnih skupnostih, morda na Konovem pri domu 
krajanov, v Šentilju, Vinski Gori, Podkraju, Bevčah, Škalah, Paki in v drugih. Ta projekt je zelo dober, je pa 
osredotočen le na mesto, v krajevnih skupnostih pa ga ni.  
 



Član sveta Matej JENKO je dejal, da se strinja z gospo Kolarjevo, da se zagotovi v proračunu denar za 
kulturne in tudi športne delavce, da lahko pripravijo projekte in jih tudi izvedejo javno preko interneta. Vsi so 
tudi radi govorili o participativnem proračunu, bivši župan je to večkrat govoril javno, ko je prišlo do realizacije, 
pa ni bilo o njem ne duha ne sluha, tudi letos. Predlagal je, da se za participativni proračun nameni vsaj 
200.000 EUR za začetek, da ljudje odločijo s svojimi projekti, ki jih prijavijo v javnem razpisu, kaj bi bilo za njih 
najbolj smiselno narediti. Prav tako v proračunu ni zasledil sredstev za program na prireditvenem odru in 
prostoru. Če so investirali 9 milijonov v zidove, predlaga, da investirajo še milijon EUR za program za 
naslednje leto, ne glede na to, ali se bo izvedlo ali ne, treba je imeti stvari pripravljene in planirane vnaprej. 
Omenil je helioport. Meni, da je to stvar države in mora država to urediti. Lahko sicer dodatno začasno uredijo 
par stvari tam, kjer sedaj pristaja helikopter, mora pa to sicer urediti država. Enako je s šotori za brise pri 
zdravstvenem domu. Gesta je dobra, ampak to bi že danes lahko naredila civilna zaščita, ki ima šotore. Enaka 
stvar je podvoz pri Esotechu. Ko so vedeli, da se bo gradila avtocesta, bi to morali že zdavnaj urediti. To je 
stvar, ki jo lahko v končni fazi dajo na račun države, ker sedaj bodo večinoma vozili njihovi tovornjaki. Iskal je 
tudi za CVIU razpis, za katerega je bilo rečeno, da je bil umaknjen. Sam ga je iskal, vendar ga ni našel, zato je 
prosil, da mu ga posredujejo.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da bi bilo dobro, da bi si ga znal sam poiskati. Glede šotorov in civilne zaščite 
je dejal, da gre to v vsakem primeru iz občinskega proračuna. Sam bi participativni proračun podprl, ampak se 
izkušnje iz drugih občin kažejo kot zelo slabe. Tudi če danes planirajo sredstva v višini 200.000 EUR za 
naslednje leto, ti projekti ne bodo daleč pripeljani, ampak bodo pripeljani šele leta 2022 ali 2023 do njihove 
izvedbe, do takrat pa se že marsikaj vmes zgodi. Zato poskušajo javnost vključevati preko društev, krajevnih 
skupnosti in javnih zavodov, pa tudi preko spletnih orodij, ki jih imajo za to na razpolago.  
 
Član sveta Bojan VOH je dejal, da bo osnutek proračuna podprl. Ponosen je, da je proračun MOV za leto 
2021 kljub letošnji hudi krizi optimistično naravnan, vendar na trdni in realni osnovi. Pandemija se ne čuti le na 
področju gospodarstva in turizma, ampak jo najbolj občutijo občanke in občani ter mali gospodarstveniki, ki 
komaj shajajo iz meseca v mesec. Nekateri so ostali brez dela in pristali na zavodu. Zapirajo se lokali, trgovine, 
delavnice, ostajajo pa dolgovi in krediti. Vse to se bo še kako izražalo v prihodnjih letih, zato ga zelo veseli, da 
je predlog proračuna za leto 2021 še vedno zelo investicijsko naravnan, prav tako se ne zmanjšujejo socialni 
transferji in socialne pomoči. MOV je bila in bo še naprej prepoznana po skrbi za vsakega občana in občanko, 
za vsakega malega človeka, ki je pomoči potreben. Verjame, da prav vsi v dvorani vedo, kaj vse je našim 
občankam in občanom omogočeno brezplačno, česar drugje po Sloveniji ni, in kar nam vsi zavidajo. V tej fazi 
osnutka pa se mu vseeno poraja nekaj vprašanj. Najprej sofinanciranje vzdrževanja državnih cest. Ve, da če 
ne bo tudi našega finančnega sodelovanja, ti projekti ne bodo nikoli ugledali luči sveta, pa vendar se mu 
postavlja vprašanje. Verjame, da bo vsaj cesto Velenje-Graška Gora po koncu izgradnje 3. razvojne osi 
potrebno v celoti prenoviti. Prav tako je zelo skeptičen do poglobitve podvoza pri Esotechu. Seveda bi bilo 
nujno potrebno pristopiti k prenovi, vendar imamo že sedaj ob vseh velikih padavinah notri jezero. Upa, da 
bodo strokovnjaki našli kakšno dobro rešitev. Nujno bi bilo potrebno v proračun vnesti še obnovo Finžgarjeve 
ceste v KS Šmarto, kar je bilo obljubljeno krajanom že za 2019/20, najkasneje 2021. Verjame tudi, da se vsi 
prisotni strinjajo, da je prepotrebna obnova velike sejne dvorane v MOV. Takšna, kot je sedaj, je že od same 
izgradnje, to je 60 let. Sicer je bilo nekaj malega obnovljeno, vendar ne dosega več sodobnih meril in zahtev 
za normalno delo, saj ni opremljena s sodobnimi komunikacijskimi napravami. Nujno je potrebno tudi pristopiti 
k zagotovitvi novih parkirnih prostorov ob domu odraslih. Glede participativnega proračuna pa je dejal, da ga 
veliko občin v Sloveniji že izvaja, kljub temu pa še niso prepoznani vsi dejavniki in kriteriji, po katerih bi ta 
deloval, in koliko procentov proračuna naj bi zajemal. Meni, da takšen proračun MOV že ima in ga izvaja več 
kot 15 let. Socialni demokrati so hodili po krajevnih skupnostih in mestnih četrtih, se sestajali z občani in jih 
spraševali, katere težave zaznavajo v svojem okolju in kako jih rešiti. Vse to se v prejšnih proračunih in tudi 
letošnjem lepo kaže, torej neposredne želje občank in občanov. To je zanj najboljši participativni proračun.  
 
Član sveta Sebastjan APAT je dejal, da je proračun dosti investicijsko naravnan. Opazil pa je, da je 
predvidenih manj prejetih sredstev iz EU skladov. Zanima ga, kje so razlogi za to. Prav tako je na postavki 
promocije Slovenije in razvoja turizma ter gostinstva predvideno zvišanje sredstev. Zanima ga, kaj je tukaj 
predvideno. Podal je predlog, da bi se več sredstev namenilo za štipendije pa tudi za razpis za spodbujanje 
podjetništva. Prav tako je pritrdil participativnemu proračunu, torej da bi se res o tem razmislilo, saj bi morda 
preko kakšne druge oblike le prišli do nekih predlogov s strani občank in občanov.  
 
Župan Peter DERMOL je glede evropskih sredstev dejal, da se finančna perspektiva počasi zaključuje. 
Tendenca je takšna, da je enkrat teh projektov več, drugič manj. Zavedajo se, da bo potrebno na novo 
oblikovati neke projekte, jih prijavljati in pridobivati sredstva. Dejal je še, da država predvideva izgradnjo 
cestišč v državni lasti, v to pa niso vključeni pločniki, kolesarske steze, javna razsvetljava. Za ta del mora 



občina zagotavljati finančna sredstva. Je pa stroškovno in tudi tehnično najbolj učinkovito, če to naredijo takrat, 
ko se cestišče ureja. Glede sanacije cest po 3. razvojni osi pa je dogovor, da se vse ceste posnamejo po 
zaključeni izgradnji 3. razvojne osi in bo država vse ceste dala v prvotno stanje.  
 
Prisotnih je bilo 31 članov sveta. 
13. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Osnutku Odloka o proračunu Mestne občine Velenje za leto 2021. 
  
Za predlog je glasovalo 28 članov sveta, nihče ni bil proti. 
Predlog je bil sprejet. 
 
Seja se je zaključila ob 10.45 uri.  
 
 
 
Pripravila: 
Aleksandra Forštner, univ. dipl. pol., l.r. 
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